

敬啟者：

有關數學增潤班事宜

爲了提升學生的學習能力，並加強對課程內容的訓練，本校提供增潤班予

貴子弟_____ P. _____ ()，以幫助學生提升數學水平。詳情如下：

年級	一年級
日期	逢星期一
時間	下午一時二十分至一時五十五分
期間	二零一七年十月九日至二零一七年十二月十八日
科目	數學科
負責	劉小鳳主任及藍老師

請 貴家長填妥回條，於九月二十九日或之前交回 劉小鳳 主任。

備註：如欲 貴子弟在同一時段內參與功課輔導班或古蘭經班，本校將會安排 貴子弟先完成本課程，其後再參與功課輔導班或古蘭經班。

此致

貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學



校長_____ 謹啟

(石志端)

二零一七年九月二十七日

(通告負責人：劉小鳳主任)



有關數學增潤班事宜

回 條

(請於 29/9/2017 或之前交回)



IC/SC/40C/17-18

敬覆者：

本人已知悉 貴校有關 IC/SC/40C/17-18 數學增潤班事宜。

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

27 September, 2017

Dear Parents,

Math Enhancement Programme

In order to maximize students’ learning and help students strive for academic excellence, the Math enhancement programme will be arranged for your child. Extra support will be provided by our teachers during the enhancement sessions. This is to inform you that your child _____

P. _____ () has been selected and details are as follows:

Level	P.1
Day	Mondays
Time	13:20 – 13:55
Period	From 9 October, 2017 to 18 December, 2017
Subject	Mathematics
In-charge	Ms Lao Sio Fong and Mr Larry Lam

Please complete the reply slip and return it to the teacher, Ms. Lao, on or before 29 September, 2017.

Remark: Those students who want to join the tuition / Quran class on the same days will be arranged to join the class after this programme has finished.

Yours faithfully,

(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice: Ms Lao)

✂



Math Enhancement Programme

IC/SC/40/17-18

Reply Slip

(Please reply on or before 29/9/2017)

Dear Principal,

I have acknowledged your school notice IC/SC/40/17-18 dated on 27 September, 2017 regarding the **Arrangement of the Math Enhancement Programme.**

Student’s name	
Class	
Parent’s name	
Parent’s signature	
Contact number	
Date	